
Maartensdijk, 8 juni 2022 
 
 
 
 
Excellentie, 
 
Uw voornemen tot het sluiten van de jacht op haas en konijn in een (gedeelte van) Nederland, 
waaronder de provincie Utrecht, heeft mij bijzonder onaangenaam verrast. 
 
Als boerendochter woonde ik in het veenweidegebied van het Noorderpark, gelegen in het noorden 
van de provincie. Tijdens de diverse werkzaamheden in alle seizoenen in het veld zagen wij altijd wel 
hazen en ander wild, daar heb ik ervan leren genieten en tot op de dag van vandaag doe ik dat nog 
altijd met groot plezier. 
 
De wildstand heb ik als secretaris van een wildbeheereenheid altijd goed in cijfers kunnen volgen. 
Ook al ben ik zelf niet in het bezit van een jachtakte, ik draag de jacht en de leefwijze van jagers in 
het algemeen een zeer warm hart toe. Altijd bewust van hun omgeving en met zorg voor de 
wildstand wordt er aan het einde van het jaar tijdens het jachtseizoen geoogst. Daarbij wordt 
rekening gehouden met de stand in het veld en het verloop daarvan tijdens zomer- en 
herfstmaanden, wanneer de boeren maaien, sloten baggeren en er mest verspreiden. 
Overleg wordt gepleegd over werende middelen (voor ganzen bijvoorbeeld) of andere middelen om 
wildschade binnen de perken te houden.  
 
Het stukje vlees dat bemachtigd wordt, wordt zorgvuldig schoongemaakt en zo volledig mogelijk 
benut voor menselijke consumptie. Kortom, duurzamer en natuurlijker kun je het niet hebben. 
 
Buiten het oogsten wordt er nog zo ontzettend veel meer gedaan, wat de natuur niet afbreekt maar 
juist helpt in stand te houden.  
 
Diverse publicaties hebben al aangetoond dat de basis waarop dit voornemen is gebaseerd, niet de 
juiste is. Daarop hoef ik in dit stuk niet in te gaan, dat hebben anderen al voldoende gedaan. 
 
Ook al is het zeer teleurstellend te noemen, dat de cijfers die de WBE’s jaarlijks verzamelen niet voor 
het maken van faunabeleid zijn gebruikt omdat ze niet “valide” genoeg zijn. In dit geval heeft de 
decentralisatie (oftewel tellen volgens de richtlijnen van de provinciale verordening: iedere provincie 
haar eigen verantwoordelijk t.a.v. het verzamelen van data t.b.v. faunabeheer) zeer contraproductief 
uitgepakt.  
 
Ik verzoek u daarom tot heroverwegen van uw voornemen, en de diverse rapporten die aan uw 
voornemen ten grondslag liggen nog eens met een zeer kritisch oog te bekijken. 
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